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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SGP 1 In hoeverre is de regiotaxi meegenomen in 

de gesprekken over de verlenging van de 
OV-concessies en in hoeverre is te 
verwachten dat de dienstverlening verbetert 
na ingaan van deze verlenging? 
 

Er is geen relatie tussen de huidige OV 
concessies, die met 2 jaar verlengd zijn, en 
de contracten regiotaxi. Het gaat hier om 
twee verschillende contractvormen met een 
andere betrokkenheid en 
verantwoordelijkheid van de provincie. 
 
Bij de OV concessies is de provincie op 
basis van de Wet personenvervoer 2000 
concessieverlener en daarmee 
opdrachtgever. OV is collectief openbaar 
toegankelijk vervoer volgens een vaste 
dienstregeling van halte naar halte. 
 
Bij de regiotaxicontracten zijn de gemeenten 
opdrachtgever en voert de provincie als 
contractbeheerder uit. Regiotaxi vervoer is 
individueel vervoer dat ongepland is, en van 
deur tot deur gaat. 
 
Daarmee zijn beide vormen van vervoer 
weliswaar allebei onderdeel van de totale 
publieke mobiliteit, maar met weinig direct 
raakvlak. 

 


